

September 22, 2019

Call to Worship: 1 Corinthians 12:12-14 For as the body is one and has many members, but all the members of that one body, being many, are one body, so also *is* Christ. For by one Spirit we were all baptized into one body—whether Jews or Greeks, whether slaves or free—and have all been made to drink into one Spirit. For in fact the body is not one member but many.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Feed the Children

Order of Service

Praise & Worship/Singing		Mr. John Rempel
Welcome/Announcements		Pastor Diedrich Harms
Special # (Offering)		Sarah & Rachel
Message	(One Body with Many Members)	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing		Mr. John Rempel/ Pastor Jake Fehr

Activities for the Week of September 22--28

- ❖ Today 11:00am Member Acceptance
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to Daniel and Tiffany Koethler, they are blessed with a baby boy, Benson Creed born September 17th.
2. September 29th at 2:00pm MEC Sunday School Picnic, everyone is invited at the Gaines County Park, please bring prepared pork chops and tortillas, the Sunday School Board will provide the chips, salad and drinks.
3. If you are needing to sign up your child for Sunday School, please contact the office or one of the board members. Your child must be 3 years old by September in order to be signed up.
4. The Decorating Committee is looking for someone to join them, if you are interested please contact Annie Penner at 432-209-0114.

Pray For...

1. Peace for Franz Wall and Anna Wiebe, as they plan their wedding this week.
2. Peace and comfort for the Friesen family as they continue grieving the loss of a loved one.

September 22, 2019

Aufruf zur Anbetung: 1 Korinther 12:12-14 Denn gleichwie ein Leib ist, und hat doch viele Glieder, alle Glieder aber des Leibes, wiewohl ihrer viel sind, doch ein Leib sind: also auch Christus. Denn wir sind auch durch einen Geist alle zu einem Leibe getauft, wir seien Juden oder Griechen, Knechte oder Freie, und sind alle zu einem Geist getränkt. Denn auch der Leib ist nicht ein Glied, sondern viele.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht nach Feed the Children

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang		Mr. John Rempel
Willkommen/Bekanntmachungen		Pastor Diedrich Harms
Special # (Opfer)		Sarah & Rachel
	Mitgliederaufnahme	
Botschaft	(Een Kjarpa met väl Jläda)	Pastor Jake Fehr
Schlusslied/Segen		Mr. John Rempel/Pastor Jake Fehr

Pläne für diese Woche von September 22-28

- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an Daniel und Tiffany Koethler, sie wurden mit einem Jungen Benson Creed gesegnet, geboren den 17. September.
2. Den 29. September um 2:00pm MEC Sonntagsschul Picknick, jeder ist beim Gaines County Park eingeladen, bitte bringt vorbereitete Pork Chops und Tortillas mit, die Sonntagsschulvorsitzenden werden die Chips, Salat und Getränke besorgen.
3. Wenn Sie ihr Kind für die Sonntagsschule anmelden möchten, wenden Sie sich bitte an das Büro oder eines der Komiteemitglieder. Ihr Kind muss bis September 3 Jahre alt sein, um sich anzumelden.
4. Das Dekorationskomitee sucht jemanden der sich ihnen anschliesst. Wenn sie interessiert sind, wenden sie sich bitte an Frau Annie Penner mit der Telefonnummer 432-209-0114.

Betet Für...

1. Ruhe für Franz Wall und Anna Wiebe, da sie diese Woche ihre Hochzeit planen.
2. Frieden und Trost für die Familie Friesen die sie weiterhin den Verlust eines geliebten betrauern.

Mennonite Evangelical Church

Email: mecsecretary0059@gmail.com

Website: www.mecseminole.org

Office #: 432-758-0059

Please contact the office if you are in need of an appointment with Pastor Jake Fehr

Pastor Diedrich Harms Office Hours

Available for Coffee & Breakfast

Monday: Time Off

Tuesday: 9:00am-4:00pm

Wednesday: 9:00am-4:00pm

Thursday: 9:00am-4:00pm

Friday: 9:00am-4:00pm

Mrs. Judy Harms on Wednesday

Phone # 806-789-8853

Attendance

Sunday Service

English Service: 211

Sunday School: 150

German Service: 435

May God Bless You

Notes

Welcome to MEC
405 NW 23rd St